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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Molnárka Gábor Zoltán elnök, Varga Dániel alelnök, 
Gomilkó Henrik bizottsági tag, Gulyás Gergely bizottsági tag, dr. Sándor Petemé bizottsági tag, 
Simon György bizottsági tag, Tölcsér Borbála bizottsági tag

További jelenlévők: Váradiné Naszályi Márta polgármester, Gelencsér Ferenc József 
alpolgármester, dr. Tarjányi Tamás jegyző, Timár Gyula önkormányzati képviselő, dr. Jeney János 
Lászlóné képviselő, Diczkó János irodavezető, Jambrisekné Borhy Gabriella irodavezető, 
Szeleczky Szilvia irodavezető, dr. Vörös Mária irodavezető. Kékesi István főkönyvelő. Holló 
Marianna városüzemeltetési ügyintéző, Németh-Medvigy Réka közterület-hasznosítási ügyintéző, 
valamint további meghívottak és érdeklődők

Az ülés helyszíne: Polgármesteri Hivatal 114. tárgyalója (Budapest, Kapisztrán tér 1.)

Az ülés kezdete: 18:01 óra

Az ülés vége: 18:44 óra

Jegyzőkönyvvezető: Lipták Noémi

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és 
megállapította, hogy a bizottság hét fővel határozatképes. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére 
felkérte Varga Dániel alelnök urat.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
1/2020. (II. 19.1 GJB határozata
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a 2020. február 19-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában és 
kezelésében álló közterületek használatáról és rendjéről szóló 5/2018. 
(IV.13.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök
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3. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki 
Ellátó és Szolgáltató Szervezet Alapító Okiratának módosítása és 
annak egységes szerkezetbe foglalt elfogadása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

4. Határozati javaslat felügyelőbizottsági tagok visszahívására és új tagok 
megválasztására
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

5. A Halászbástya felső kilátó szint nyitvatartási rendje, a belépőjegy 
mértéke és a kedvezményezettek körének megállapítása 2020. évre
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

6. A nyári és a téli igazgatási szünet elrendelése a Budapest Főváros I. 
kerület Budavári Polgármesteri Hivatalban
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

7. Budapest I. Batthyány utca 4. Társasház rendkívüli (vis maior) 
támogatásáról
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

8. Budapest I. Batthyány utca 13. Társasház rendkívüli (vis maior) 
támogatása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

9. Budapest I. kerület, Gellérthegy utca 11. Társasház rendkívüli (vis 
maior) támogatás ügyében kötött Megállapodás módosítása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

10. Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat támogatási 
szerződésének az elszámolási határidővel összefüggő módosítása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

11. Egyebek

Zárt ülésen:

1. Az egyes önkormányzati ingatlanok rövid távú bérbeadása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök
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1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: az előterjesztéshez egy módosító javaslat érkezett, mely 
kiosztásra került. Elsőként a módosító javaslatokról kell dönteni, azt követően szavazhatnak a 
rendelet-tervezet egészéről.
A módosító indítványban szereplő javaslatok közül az első az ún. okos padok beszerzése.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a módosító indítvány első pontját.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
2/2020. fii. 19.1 GJB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Utcabútorok” 
sorának összege ó.OOOe Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Utcabútorok — okos padok” megnevezésű 
sor keletkezzen ó.OOOe Ft összeggel.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: szavazásra tette fel a módosító indítvány második pontját, mely 
a „Szelektív köztéri hulladékgyűjtők” sor elhelyezésére vonatkozik.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
3/2020. (II. 19.1 GJB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Utcabútorok” 
sorának összege 8.000e Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Utcabútorok — Szelektív köztéri 
hulladékgyűjtők” megnevezésű sor keletkezzen 8.000e Ft összeggel.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a harmadik javaslat a „Köztéri illemhelyek javítása és 
fenntartása” sor nevesítésére vonatkozik.
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Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
4/2020. ('ll. 19.1 GJB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetésétől szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Kutyás gyermek 
játszótér” sorának összege ó.OOOe Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Köztéri illemhelyek javítása és 
fenntartása” megnevezésű sor keletkezzen ó.OOOe Ft összeggel.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a negyedik „Szeder lépcső kutyafuttató körbekerítése” 
elnevezéssel új előirányzat megjelenítésére tesz javaslatot. Kérdés, hozzászólás hiányában, 
szavazásra tette fel a javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
5/2020. (II. 19.) GJB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Kutyás gyermek 
játszótér” sorának összege 2.500e Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Szeder lépcső kutyafuttató körbekerítése” 
megnevezésű sor keletkezzen 2.500e Ft összeggel.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: az ötödik javaslat a „Közösségi kert tervezése, kivitelezése, 
fenntartása” sor elhelyezésére vonatkozik. Kérdés, hozzászólás hiányában, szavazásra tette fel a 
javaslatot.
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A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
6/2020. (II. 19.1 GJB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklet „II. Céltartalékok — Női 
krízisszálló kialakítása és éves működési keret” sorának összege 8.000e Ft-tal csökkenjen, 
valamint a „6. Beruházás, felújítás” mellékletben új, nevesített előirányzatként 
„Közösségi kert tervezése, kivitelezése, fenntartása” megnevezésű sor keletkezzen 
B.OOOe Ft-tal összeggel.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a hatodik javaslat a „Közösségi könyves szekrények” nevű 
előirányzat elhelyezését javasolja. Kérdés, hozzászólás hiányában, szavazásra tette fel a javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
7 /2020. (II. 19.1 GJB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklet „II. Céltartalékok — Női 
krízisszálló kialakítása és éves működési keret” sorának összege 4.500e Ft-tal csökkenjen, 
valamint a „6. Beruházás, felújítás” mellékletben új, nevesített előirányzatként 
„Közösségi könyves szekrények” megnevezésű sor keletkezzen 4.500e Ft összeggel.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a hetedik javaslat a „Képviselői irodák kialakítása” sor 
összegének megemelését tartalmazza.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: egy korábbi bizottsági ülésen felmerült, hogy az irodák 
kialakítása főként terem kialakításra vonatkozik, viszont a szövegezésben az szerepel, hogy 
bútorbeszerzésre, informatikai átalakításra is félre van téve.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: emlékei szerint nincs leszűkítve.

Tölcsér Borbála, bizottsági tag: nem szűkítették le. Az merült fel kérdésként, hogy a meglévő 
irodahelyiségekre is vonatkozik-e az összeg. Az volt a válasz, hogy igen, tehát nem csak az 
újonnan kialakítandókra vonatkozik az emelt keretösszeg, hanem a meglévőkre is.
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Molnátka Gábor Zoltán, elnök: jelen esetben az összeg a lényeges és a költségvetés 
céltartalékában szerepel, tehát most nem kell eldönteniük, hogy mire kell költeni. Tudomása 
szerint ez új képviselői irodák kialakításáról szól.

Tölcsér Borbála, bizottsági tag: az Idegenforgalmi Bizottság ülésén jelen volt polgármester 
asszony, aki azt mondta, hogy ez a meglévő képviselői irodák felújítására is alkalmazható. 
Felmerült még kérdésként, hogy milyen szempontok szerint kerül szétosztásra. Elhangzott, hogy 
erre ki lehet alakítani egy rendszert, nem kell, hogy a javaslat most tartalmazza azt, pontosan mire 
lesz elköltve, illetve ki milyen arányban részesül belőle, hanem fel kell mérni az irodák állapotát, 
és közös megállapodást lehet elfogadni.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: tudomása szerint lesz további előterjesztés, amiről majd 
döntenie kell a képviselő-testületnek.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a módosító indítvány hetedik pontját.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
8/2020. (II. 19.) GJB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklete „Általános tartalék” összege 
IS.OOOe Ft-tal csökkenjen, valamint a „8. Tartalékok” melléklet „II. Céltartalékok - 
Képviselői irodák kialakítása” megnevezésű sor IS.OOOe Ft-tal emelkedjen.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a nyolcadik javaslat a „Részvételi költségvetés” összegének 
visszahelyezését javasolja az „Általános tartalék” sorba. Kérdés, hozzászólás nem lévén, 
szavazásra tette fel a módosító javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
9/2020. QL 19.1 G1B határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklet „II. Céltartalékok — 
Társadalmasítás! tartalék — Részvételi költségvetés” sorának 10.000e Ft összege 
épüljön be a „8. Tartalékok” melléklet „Általános tartalék” sorába.
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Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a kilencedik javaslat a „Társadalmi innovációs műhely és 
vállalkozói fórum” összegének visszahelyezését javasolja az „Általános tartalék” sorba.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a módosító javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
10/2020. (II. 19.1 GíB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklet „II. Céltartalékok — 
Társadalmasítás! tartalék - Társadalmi innovációs műhely és vállalkozói fórum” 
sorának ó.OOOe Ft összege épüljön be a „8. Tartalékok” melléklet „Általános tartalék” 
sorába.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérte, hogy a költségvetés egészével kapcsolatosan is tegyék fel 
kérdéseiket a bizottság tagjai.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: megkérdezte, hogy mi az oka annak, hogy csökkennek az 
önkormányzat működési bevételei a tavalyi évhez képest, illetve ha a működési bevételek 
csökkennek, akkor a működési kiadások miért növekednek 2,5 milliárd Ft-tal. Ha a finanszírozási 
egyenleget nem veszik figyelembe, akkor ez a költségvetés 3,8 milliárd Ft-os költségvetési 
egyenleg hiányt mutat. Érdeklődött, hogy tudatos gazdálkodás-e, hogy ennyire fel akarják élni a 
felhalmozott vagyont.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: az, hogy vagyonfelélés történik, önmagánban tényszerűen nem 
igaz, ezért nem világos számára, hogyan számolták ki a 3,8 milliárd Ft-os hiányt. Az 
önkormányzat folyó, tiszta működési bevételű mérlege pozitív. Az egész negatívba való 
átfordulását a jelentős általános és céltartalék okozza, amit az önkormányzat tipikusan 
vagyonfelhalmozásra tesz félre, és amíg az tartalékban szerepel, működési kiadásként jelentkezik. 
A működésre beszedett bevételeket és a működésre fordított kiadásokat tekintve a költségvetés 
többletet termel, viszont egy nagyon jelentős felhalmozási és beruházási keretet tartalmaz, amiből 
körülbelül 2,6 milliárd Ft az előző évek által meghatározott, így a jelenlegi testület korlátozott 
mozgástérrel rendelkezik.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: tisztában van vele, hogy a tartalékképzés is része a mérlegnek, 
azonban a tartalékokat áttekintve azok nagy része bizonyos projektekhez van rendelve. Ha ezek 
megvalósulnak, akkor a tartalékokat felélik. Kérdés, hogy ezek meg fognak-e jelenni a kiadási 
oldalon vagy sem.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: amennyiben elköltésre kerülnek, akkor megjelennek. Amikor az 
önkormányzat létrehoz valamit, akkor vagyonná alakítja át a pénzét. Ez ebből a szempontból 
nem vagyonfelélés.
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Gulyás Getgely, bizottsági tag: ha az önkormányzat a tartalékokat felhasználja úgy, ahogyan le 
van írva, akkor erősen mínuszos évet fognak maguk mögött tudni.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: kérte ennek mérlegszerű bemutatását. Nem úgy gondolják, hogy 
csökkentené a meglévő vagyonát az önkormányzat, különös tekintettel, ha csak az állampapírban 
meglévő vagyont veszik figyelembe, ami annyival csökken, amit tudomása szerint a Krisztina tér 
1. beruházásra tett félre az önkormányzat.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: a korábbi költségvetési rendeletet nem látta, sőt tudomása 
szerint nem elérhető a honlapon.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a novemberi költségvetési rendelet módosítás 
biztosan elérhető a honlapon.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: lehet-e tudni, hogy nő vagy csökken a tavalyi évvel 
összehasonlítva az irányítószervi bevételi és kiadási oldal.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: az irányítószervi támogatás növekszik. Ez az önkormányzati 
költségvetési szervek felé átadott pénzeszköz, amely 3,7 milliárd Ft-ról közel 4 milliárd Ft-ra 
növekszik. Az önkormányzat ebből finanszírozza azon intézményeit, amelyek a kiadási oldalon be 
vannak állítva

Gulyás Gergely, bizottsági tag: megkérdezte, hogy a kiadások 47. sorában megjelölt reklám és 
propaganda kiadás mire vonatkozik.

Jambrisekné Borhy Gabriella, irodavezető: hirdetések feladására, illetve rendezvényekhez 
szükséges plakátok költségeire.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: érdeklődött, hogy a civil szervezetekre vonatkozó 80 millió Ft- 
os keret milyen terv szerint kerül felhasználásra. Lesz-e emelve a maximum pályázati összeg vagy 
több pályázat lesz.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: pályázati úton lesz felhasználva. Több pályázatot 
terveznek kiírni. Eddig a civil és egyházi pályázat összesen 10 millió Ft keretösszegű volt. Lesz 
külön civileknek, külön egyházaknak szóló, külön iskolai alapítványoknak szóló oktatási, 
továbbképzési projektekre vonatkozó pályázat, valamint lesznek műemlékfelújítási pályázatok is.

Timár Gyula, bizottsági tag: a gördülő tervezéssel kapcsolatban meglepő számokat tapasztalt; a 
személyi juttatások sor és a finanszírozási kiadások sor iránt érdeklődött, miszerint 276 millió Ft- 
ról hogyan változik 3 milliárd Ft-ra.

Jambrisekné Borhy Gabriella, irodavezető: ez 305 millió Ft. Saccolt összegekről van szó, 
semmire nem kötelezi az önkormányzatot. Iránymutatás jelentenek arra vonatkozóan, hogy a 
következő két évben miként alakulhat a költségvetés nagysága.

Timár Gyula, bizottsági tag: eFt-ban van a táblázat.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a kiküldésre került N+3 éves tervezés táblázat 20. sorának D 
oszlopában 310 millió Ft szerepel.
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Molnárka Gábor Zoltán, elnök: elmondta, hogy szintén 305 millió Ft-ot lát a táblázatban, ami 
kiküldésre került.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: most két helyen is leellenőrizték, mindenhol az említett összeg 
szerepel. Kevesebb, mint 10%-ot terveztek rá, amely egy prognózis, amit az önkormányzat 
felállított.
Elképzelhető, hogy a február 10-én kiküldött anyagban elírás történt, de a publikált változatban a 
helyes összeg szerepel. Megjegyezte, ez nem előirányzat, illetve kötelezettség, csak testületi döntés 
alapján kerülhet felhasználásra.

Timár Gyula, bizottsági tag: érdeklődött, hogy a teljes önkormányzatra vonatkozik-e, mert 
akitor kevésnek tartja az összeget.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az intézmények nem szerepelnek benne.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: amennyiben a rendelet elfogadásra kerül, már a korrigált 
számot fogja tartalmazni.

Timár Gyula, bizottsági tag: megkérdezte, mi az oka annak, hogy a 10 milliárd Ft összegű 
finanszírozási kiadás két év alatt nullára csökken.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a publikált táblázatban 7 és 5 milliárd Ft összeg szerepel.

Jambrisekné Borhy Gabriella, irodavezető: az elgondolás az volt, hogy a Krisztina tér 1. 
bemházásra vonatkozó 2 milliárd Ft kikerül az értékpapír csomagból, így a meglévő értékpapír 
állomány várhatóan 2 milliárd Ft-tal kevesebb lesz.

Timár Gyula, bizottsági tag: nem ez szerepel a táblázatban.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: ez valószínűleg ugyanaz a változat, amelyről korábban esett szó. A 
publikált változatban 2 milliárd Ft összeggel kerül csökkentésre az állampapír.

Timár Gyula, bizottsági tag: a táblázatban, amit polgármester asszony küldött 9 989 678 000 Ft 
szerepel 2020-ra, 1 milliárd Ft 2021-re és 0 Ft 2020-re vonatkozóan finanszírozási kiadásként.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: ez az elsőként megküldött változat gördülési sora, amely még csak 
költségvetési előirányzatot sem jelent, hanem egy bemutatása annak, hogy mi várható az 
önkormányzat következő három évében, két hibás sort tartalmaz. Megállapíthatják azonban azt is, 
hogy a kiküldött, honlapon szabályosan közzétett változatban ez korrigálásra került.

Timár Gyula, bizottsági tag: ezek szerint két változat létezik, egy a honlapon, illetve egy, amit 
e-mailben kaptak.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: egy táblázatot előzetesen kaptak, illetve van egy, ami 
hivatalosan publikálásra került. Az elsőben voltak hibák, amelyek a publikáltban javításra kerültek.

Tölcsér Borbála bizottsági tag távozott az ülésteremből, ezáltal a bizottság létszáma 6 főre
csökkent.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a 2 milliárd Ft-os csökkenést következetesen végig vezették, hiszen 
a meglévő állampapír tartalék egy jelentős részét a Krisztina tér 1. felújítására fordítják. A
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finanszírozási kiadás állampapír vásárlást jeleni, Most azt jelzik előre, hogy ennyivel kevesebbet 
fog tudni vásárolni és tartani év közben az önkormányzat.

Timár Gyula, bizottsági tag: akkor 2022-ben nem lesz állampapírjuk.
dt. Tarjányi Tamás, jegyző: 2022-ben 5 milliárd Ft állampapírja lesz az önkormányzatnak. 
Ehhez képest azt prognosztizálják, hogy az állampapír tartalék a működési és felhalmozási 
bevételeket tekintve nem fogja felélésre késztetni az önkormányzatot.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot az elfogadott módosításokkal együtt.

A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
11/2020. III. 19.1 GJB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet elfogadása” tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot az 2-10/2020. (II. 19.) GJB határozatokban elfogadott módosításokkal.

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában és 
kezelésében álló közterületek használatáról és rendjéről szóló 5/2018. 
(IV.13.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

Gulyás Gergely, bizottsági tag: az önkormányzat a közeljövőben tervezi a közterület használat 
újragondolását. Megkérdezte, hogy most miért van szükség közterület használati díjak emelésére 
és miért ezekre. Az állványzat díjai például duplájára nőnek a korábbihoz képest.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: készült egy összehasonlítás más önkormányzatokkal 
és azt kellett megállapítani, hogy ahhoz képest, hogy egy kiemelten fontos helyszínről van szó, 
rendkívül olcsón adják a kerületi közterületeket. Az építkezések elhúzódását, valamint a 
felvonulási területek elterpeszkedését azért tapasztalhatják a kerületiek, mert nem éri meg a 
kivitelezőknek jobb organizációt végezni, inkább kifizetik a díjat, mert így sokkal jobban megéri 
nekik. Ezen azzal tud segíteni az önkormányzat, ha elvégeznek egy emelést. A rendelet végig 
gondolása és társadalmasítása során ezeket részletesen megtárgyalják. Tervei közt szerepel 
például, hogy azon társasházak esetében, amelyek az önkormányzat társasház felújítási pályázatán 
támogatást kapnak, az állványzat olcsóbb legyen. Most ezt ebben a módosításban nem tudják 
keresztülvinni, mert más rendeleteket is érint, de a terveik közt szerepel a megvalósítása.
A vendéglátó teraszok is sok helyen teljesen elfoglalják a járdát, nagyon nagy hasznot lehet 
belőlük realizálni, melyhez képest nagyon olcsón adja az önkormányzat a közterületet.
Sokkal többet érnek a közterületeik, és ehhez képest sokkal többe kerül ezen közterületek 
jókarban tartása az önkormányzatnak, melyet a közterület használati díjakból tudnak fedezni.
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Gulyás Gergely, bizottsági tag: ha jól érti, akkor van egy olyan törekvés, hogy a 
társasházfelújtási pályázatokig az állványzat kérdése meg fog oldódni. Jelen esetben ez át lesz 
hárítva a lakókra.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: nem akarják áthárítani. Kifejezetten az a céljuk, hogy 
a pályázaton nyertes társasházak kedvezményesen tudjanak állványzatot állítani azáltal, hogy a 
közterület használati díjból kedvezményt kapnak automatikusan, normatív rendszerben.

dr. Jeney János Lászlóné, képviselő: hiszen a kivitelező ráterhelné a tulajdonosokra.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: megkérdezte, hogy7 a Ruszwurmnak van-e már teraszhasználatra 
közterület használati engedélye.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: körvonalazódik, hogy sok évig tartó felesleges és 
pénznyelő pereskedés után megállapodásra tudnak jutni a cukrászdával és rendezni tudják a 
viszonyukat egy peren kívüli megállapodással. Az önkormányzat terve, hogy a jövőben szerződést 
kössenek a cukrászdával a teraszra is, és teljes díjon fizessenek normatív rendszerben az 
üzlethelyiség és a terasz használatáért.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: kérdése, hogy emelt díjat fog-e fizetni a Ruszwurm.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: természetesen igen. Március 1-től megemelt díjon 
fognak közterület használati hozzájárulást adni.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: megkérdezte, kell-e ahhoz közterület használati engedély, ha 
valaki parkolóhelyeket foglal például álló növényekkel.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: kell.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: az Alabárdos étterem előtt van két álló növényzet ami egy, 
sokszor két parkolóhelyet elvesz. Megkérdezte, hogy van-e rá engedélyük, illetve fizetnek-e érte.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: az ügyben már kérte a Közterület-felügyeleti Iroda 
vezetőjétől az intézkedést. Számára is feltűnt, lakossági jelzést is kapott az ügyben.

Timár Gyula, bizottsági tag: megkérdezte, hogy a társasházakra vonatkozó kedvezmény a 
megemelt díjakra vonatkozik-e vagy a jelenleginél is kedvezőbb lesz.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a jelenleginél is kedvezőbb lesz.

Varga Dániel, alelnök: az előterjesztés mellékletében található 9. sorhoz azt a módosító 
javaslatot teszi, hogy az ételosztás az I. és II. kategóriában is legyen tiltott, a III. kategóriában 
engedélyezzék, melynek indoka, hogy az I. és II. kategória közterületei nagyban hasonlítanak 
egymásra.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a javaslatot előterjesztőként befogadja.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot az előterjesztői módosítással együtt.
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A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal az alábbi hatátozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
12/2020. (IL 19.1 GJB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat tulajdonában és kezelésében álló 
közterületek használatáról és rendjéről szóló 5/2018. (IV. 13.) önkormányzati rendelet 
módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. kerület Budavári 
Önkormányzat tulajdonában és kezelésében álló közterületek használatáról és rendjéről 
szóló 5/2018. (IV.13.) önkormányzati rendelet módosítása” tárgyú előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot azon előterjesztői módosítással együtt, hogy a rendelet
tervezet 1. melléklete „IV. Rendezvényekhez és egyéb, szórakoztató tevékenységhez 
kapcsolódó közterület-használat” táblázatának „9. Etelosztás” sorában a „II. minősített 
övezet” esetében is a „tiltás” szó szerepeljen.

3. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki 
Ellátó és Szolgáltató Szervezet Alapító Okiratának módosítása és 
annak egységes szerkezetbe foglalt elfogadása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot az előterjesztői módosítással együtt.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
13/2020. (II. 19.1 GIB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató 
Szervezet Alapító Okiratának módosításáról és annak egységes szerkezetbe foglalt 
elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Tulajdonosi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A Budapest I. Kerület 
Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató Szervezet Alapító 
Okiratának módosítása és annak egységes szerkezetbe foglalt elfogadása” tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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4. Határozati javaslat felügyelőbizottsági tagok visszahívására és új tagok 
megválasztására
Előterjesztő: Molnátka Gábor Zoltán elnök

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kiosztásra került egy anyag a jelöltekről. Kérdés, hozzászólás 
nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
14/2020. (II. 19.1 GJB határozata
a Budavári Kapu Behajtási Rendszert Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottsági tagjainak visszahívásáról és új tagok megválasztásáról, az I. kerületi 
Házgondnoksági Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottsági tagjainak 
megválasztásáról, a Budavári Játszótér Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság felügyelőbizottsági tagjainak visszahívásáról és új tagok 
megválasztásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Tulajdonosi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Határozati javaslat 
felügyelőbizottsági tagok visszahívására és új tagok megválasztására” tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

5. A Halászbástya felső kilátó szint nyitvatartási rendje, a belépőjegy 
mértéke és a kedvezményezettek körének megállapítása 2020. évre
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

Tölcsér Borbála bizottsági tag megérkezett az ülésterembe, ezáltal a bizottság létszáma 7 főre
növekedett.

Timár Gyula, bizottsági tag: az előterjesztés mellékletét képező megállapodásban szerepel, 
hogy határozott időre kötik a megállapodást. Megkérdezte, hogy annak lejáratát követően mi 
történik.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: az önkormányzatnak át kell gondolnia a működtetést, áprilisban a 
témának vissza kell kerülnie a testület elé. Egyeztettek a gondnoksággal, akik nyitottak egy 
megállapodásra, azonban azért, hogy a folyamat elinduljon, szükségesnek tartották jelezni, hogy 
március hónapban ki kell dolgozniuk egy megoldást, mert a gondnokság ezt az időtartamot nem 
tudja vállalni, különös tekintettel a hosszabbított éves periódusra nincs munkaerő, illetőleg 
irreálisan nagy költségekkel járna.

Timár Gyula, bizottsági tag: javasolta, hogy Süllei Lászlót ne gondoknak, hanem plébánosnak 
nevezzék, mert az a titulusa.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: javítani fogják.
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Molnárka Gábor Zoltán, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
15/2020. (II. 19.) GJB határozata
a Halászbástya felső kilátó szint nyitvatartási rendjéről, a belépőjegy mértékéről és a 
kedvezményezettek körének megállapításáról 2020. évre, a Halászbástya felső kilátó szint 
beléptetésből származó bevételről, valamint megállapodás a BFTK Budapesti Fesztivál- és 
Turisztikai Központ Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal a Budapest Kártya 
programhoz való csatlakozásról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Tulajdonosi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Halászbástya felső kilátó 
szint nyitvatartási rendje, a belépőjegy mértéke és a kedvezményezettek körének 
megállapítása 2020. évre” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

6. A nyári és a téli igazgatási szünet elrendelése a Budapest Főváros I. 
kerület Budavári Polgármesteri Hivatalban
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
16/2020. HL 19.) GJB határozata
a nyári és a téli igazgatási szünet elrendeléséről a Budapest Főváros I. kerület Budavári 
Polgármesteri Hivatalban

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Tulajdonosi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A nyári és a téli igazgatási 
szünet elrendelése a Budapest Főváros I. kerület Budavári Polgármesteri Hivatalban” 
tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

7. Budapest I. Batthyány utca 4. Társasház rendkívüli (vis maior) 
támogatásáról
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

15



A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi hatátozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
17/2020. ill. 19.1 GJB határozata
Budapest I. kerület, Batthyány utca 4. Társasház rendkívüli támogatásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a Budapest I. kerület, Batthyány utca 4. Társasház 
gázhálózatának felújítási munkálatainak finanszírozása érdekében, a vis maior keret 
terhére, 3 éves futamidővel, 1 000 000 Ft rendkívüli, visszatérítendő, kamatmentes 
támogatásban részesüljön.
A Bizottság felhatalmazza a polgármestert a Társasházzal kötendő támogatásról szóló 
Megállapodás megkötésére és aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Váradiné Naszályi Márta polgármester (Polgármesteri Hivatal útján)

8. Budapest I. Batthyány utca 13. Társasház rendkívüli (vis maior) 
támogatása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
18/2020. (II. 19.) GJB határozata
Budapest I. kerület, Batthyány utca 13. Társasház rendkívüli támogatásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a Budapest I. kerület, Batthyány utca 13. Társasház III. 
emelet nyitott közlekedő fölötti födémszerkezet egy szakaszának vészelhárítási 
munkálatainak finanszírozása érdekében, a vis maior keret terhére, 3 éves futamidővel, 
500 000 Ft rendkívüli, visszatérítendő, kamatmentes támogatásban részesüljön.
A Bizottság felhatalmazza a polgármestert a Társasházzal kötendő támogatásról szóló 
Megállapodás megkötésére és aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Váradiné Naszályi Márta polgármester (Polgármesteri Hivatal útján)
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9. Budapest I. kerület, Gellérthegy utca 11. Társasház rendkívüli (vis 
maior) támogatás ügyében kötött Megállapodás módosítása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
19/2020. ÜL 19.1 GÍB határozata
Budapest I. kerület, Gellérthegy utca 11. Társasház rendkívüli (vis maior) támogatás 
ügyében kötött Megállapodás módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága úgy határoz, hogy a Budapest I. kerület, Gellérthegy utca 11. Társasházzal 
2019. szeptember 4-én kötött Megállapodás 6. pontjában rögzített elszámolási határidőt 
60 nappal, azaz 2020. március 15-ig meghosszabbítja.
A Bizottság felhatalmazza a polgármestert a módosított Megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Váradiné Naszályi Márta polgármester (Polgármesteri Hivatal útján)

10. Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat támogatási 
szerződésének az elszámolási határidővel összefüggő módosítása
Előterjesztő: Molnárka Gábor Zoltán elnök

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
20/2020. (II. 19.1 GJB határozata
a Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat támogatási szerződésnek az elszámolási 
határidővel összefüggő módosításáról

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági és Jogi Bizottsága Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének az Önkormányzat által 
államháztartáson kívüli forrás átvételéről és az államháztartáson kívülre nyújtott 
támogatásokról szóló 13/2015. (V. 28.) önkormányzati rendelet 7. § (2) bekezdése alapján 
a Budavári Örmény Nemzetiségi Önkormányzat támogatási szerződésében az elszámolási 
határidőt 2020. március 14. napjára módosítja.
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11. Egyebek

Molnátka Gábor Zoltán, elnök: a vagyonnyilatkozatok tárgyában kérte jegyző úr tájékoztatását.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a vagyonnyilatkozatokat kezelő bizottságnak megállapítási 
kötelezettsége van.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: megkérdezte, hogy minden képviselő kitöltötte-e a lakóhelyre 
vonatkozó adatokat. Tudomása szerint a Kúriának volt egy olyan megállapítása, hogy ha valaki 
nem is rendelkezik ingatlantulajdonnal, a szívességi használatot jelölnie kell.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: kérdés, hogy a lakcímadatra gondolnak-e vagy hogy valaki ingyen 
használ egy lakást.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: valahol mindenki lakik.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a vagyonnyilatkozatnak nem tartalma az, hogy valakinek mi a 
lakcíme.

Gulyás Gergely, bizottsági tag: a bérletet is fel kell tüntetni és a Kúria állásfoglalása szerint a 
szívességi lakáshasználatot is, hiszen mindenki lakik valahol.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: az ingatiantulajdont, illetve a vagyoni értékű jogokat — 
lakáshasználati jog, bérleti jog, szívességi jog, haszonélvezeti jog, földhasználati jog — mind külön 
rovatban fel kell tüntetni és minden képviselő felel vagyonnyilatkozatának teljességéért. Azt nem 
tudja ellenőrizni, hogy van-e valakinek olyan vagyoni értékű joga, amit nem tüntetett fel. Erre a 
bizottságnak van lehetősége vagyonnyilatkozattételi eljárás lefolytatásával. A bizottság nem 
ellenőrzi a vagyonnyilatkozatok adattartalmát, csak nyilvántartásba veszi azokat. Az ellenőrzésre 
vagyonnyilatkozattételi eljárás útján kerülhet sor, melynek szigorú szabályai vannak.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
21/2020. (II. 19.1 GJB határozata
vagyonnyilatkozattételi kötelezettség teljesítéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága megállapította, hogy

Gomilkó Henrik 
Simon György 
Babus László 
Bárt István 
Dézsi Koppány 
Elek Dávid 
Gulis Gergely 
Gulyás Gergely 
Hegedűs Gábor 
Kivágó Péter 
Kóródy Péter 
Dr. Lovász Gabriella 
Mendreczky Károly

1/2019 NOV NY
2/2019 NOV NY + 1 hozzátartozó
3/2019 NOV NY
4/2019 NOV NY
5/2019 NOV NY
6/2019 NOV NY + 1 hozzátartozó
7/2019 NOV NY
8/2019 NOV NY
9/2019 NOV NY
10/2019 NOV NY
11/2019 NOV NY + 1 hozzátartozó
12/2019 NOV NY
13/2019 NOV NY + 1 hozzátartozó
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Molnár Attila 14/2019 NOV NY
Nádas Ágnes 15/2019 NOV NY
Németh Bence 16/2019 NOV NY
Patthy Örs 17/2019 NOV NY
Szakái Péter 18/2019 NOV NY
Zsömbölyi Ábel Zsombor 19/2019 NOV NY
Váradiné Naszályi Márta 1 /2020 NY + 4 hozzátartozó
Csobánczy Gábor 2/2020 NY
Gelencsér Ferenc József 3/2020 NY
dr. Jeney János Lászlóné 4/2020 NY + 1 hozzátartozó
Kovács László György 5/2020 NY
Dr. Kun János 6/2020 NY
Marschall Máté 7/2020 NY + 2 hozzátartozó
Molnárka Gábor Zoltán 8/2020 NY
dr. Patthy Szabolcs 9/2020 NY + 3 hozzátartozó
Remenyik Ildikó 10/2020 NY + 1 hozzátartozó
dr. Sándor Pétemé 11/2020 NY + 1 hozzátartozó
Timár Gyula 12/2020 NY + 1 hozzátartozó
Tölcsér Borbála 13/2020 NY
Varga Dániel 14/2020 NY
Zsitnyák János Bálint 15/2020 NY
Babus László 16/2020 NY
Bárt István 17/2020 NY
Dézsi Koppány 18/2020 NY
Elek Dávid 19/2020 NY + 1 hozzátartozó
Gomilkó Henrik 20/2020 NY
Gulis Gergely 21/2020 NY
Gulyás Gergely 22/2020 NY
Hegedűs Gábor 23/2020 NY
Kivágó Péter 24/2020 NY
Kóródy Péter 25/2020 NY + 1 hozzátartozó
Dr. Lovász Gabriella 26/2020 NY
Mendreczky Károly 27 /2020 NY + 1 hozzátartozó
Molnár Attila 28/2020 NY
Nádas Ágnes 29/2020 NY
Németh Bence 30/2020 NY
Patthy Örs 31/2020 NY
Simon György 32/2020 NY + 1 hozzátartozó
Szakái Péter 33/2020 NY
Zsömbölyi Ábel Zsombor 34/2020 NY

határidőben eleget tettek vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségüknek, átadva saját 
és hozzátartozóik vagyonnyilatkozatát a Gazdasági és Jogi Bizottságnak.

További észrevétel, hozzászólás nem léyéa.a^Elnök megköszönte a részvételt és az ülést 
bezárta.

Budapest, 2020. március 3.

t^arga Dániel 
alelnök

Molnárka Gábor Zoltán 
elnök
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